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Notat 
HUNDIGE BOLDKLUB 

 

Mødeleder: Jan 

Referent: Jan 

Dato: onsdag den 16. maj kl. 18.15  

Tilstedeværende: Walid, Peshko, Anja, 

Annahelena og Jan 

 

 

Fraværende: Henrik, Stig og Jesper 

 

 

Dagsordenpunkter Konklusion Ansvarlig Deadline 

1. Godkendelse af sidste 

referat fra marts 2018 

 

 

Referat blev godkendt uden 

kommentarer 

Alle  

2. Information om: 

-Forlængelse af aftale med 

DIF og Greve kommune – 

status 

-Samarbejde Greve Nord 

 

 

Arbejdet med at forlænge 

aftalerne med henholdsvis 

DIF/Nordea fonden og Greve 

kommune er startet. Der 

arbejdes henimod 2-årige 

forlængelser der skal gælde i 

2019 og 2020 

Annahelen

a/Jan 

 

3. Opfølgning på TV-

ophængning i café - 

beslutning 

 

 

Det blev besluttet at finde 

alternative muligheder for 

ophængning af TV, så det 

ikke skal låses inde efter 

brug. Peshko hører Mads 

Zoller om hjælp til 

ophængning og sikring. Det 

er ikke lykkedes at få en 

aftale med den person der 

oprindelig skulle have 

foretaget det i vinter. 

Peshko/Al

le 

 

 

Peshko 

  

4. Årshjul 

-Evaluering Store 

Kampdag 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Fodboldskole 2018 

 

 

 

 

 

 

 

Store kampdag og 

børnestævne var en stor 

succes. Vi var tilsmilet af flot 

vejr begge dage. Eneste 

minus var der kunne godt 

have været behov for flere 

hjælpere. Det overvejes om 

at der skal forsøges igen til 

efteråret. 

 

Alle pladser (65 stk.) er 

besat, og der er venteliste 

såfremt nogle skulle falde fra. 

Jan skal til møde den 24. maj 

i DBU vedr. opstartsmøde 

omkring Fodboldskolen 2018. 

Trænere, assistenttrænere og 

køkken er på plads til uge 32 

hvor Fodboldskolen afvikles. 

Alle 
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-trænermøde fastlagt 31/5 

kl 17.30 

 

 

 

 

-Bus reservationer forår 

 

 

 

-Holdfotografering 

Anja følger op på de 2 

manglende betalinger ved 

forældre og får evt. kvittering 

tilsendt 

 

Det andet af tre trænermøder 

pr år afholdes som aftalt den 

31. maj kl. 17.30. Walid er 

ordstyrer. Jan indkalder 

trænere. 

 

Reservationer er foretaget. 

Bussen anvendes især af 

årgang 2002 og årgang 2006 

 

 

Ingen status da Henrik var 

fraværende 

Anja 

 

 

 

 

Walid og 

Jan 

 

5. Nyt fra ungdom 

Hold- og trænersituation 

 

Der er startet et nyt hold op 

årgang 2012-2015 som Alija 

kører. Alija har været træner i 

klubben før og har arbejdet 

med at det skulle blive en 

succes fra starten. Godt gået.  

Der er p.t 15 spillere når de 

er der alle. Der er søgt om 

spillere i årgangene via 

Facebook og holdet er 

kommet godt fra start. 

 

Hakam skal på rejse med 

familien i august og 

september, så der skal findes 

en afløser i perioden, der kan 

tage over. 

 

Annahelena har været til 

møde med trænere/forældre 

der evt. ønsker at flytte hold 

til Hundige. Klubben afventer 

forældrenes beslutning. 

 

Annahelena forventes at gå 

på barselsorlov efter 

Fodboldskolen i uge 32. 

Klubben søger vikar indtil 

Annahelena er retur. 

DIF/kommunen er orienteret 

og der arbejdes med DIF 

vedr. støtte til vikar løsning. 

Annahelen

a 

 

6. Nyt fra senior 

 

 

Turneringen er gået ind i 

slutfasen og hverken serie 2, 

serie 3 eller serie 4 er sikret 

en sæson mere i rækken. Lige 

nu er Serie 2 i størst risiko for 

nedrykning, så kan selv 

afgøre det. Serie 2 møder i de 

sidste 4 kampe andre 

Peskho  
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bundhold og kan selv afgøre 

det.  

7. Økonomi og Regnskab  

 

- Status lige nu økonomi 

 

 

 

 

 

- Cafe drift 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Kontingentkørsel april 

 

 

 

 

 

 

 

- Opdatering mails alle 

spillere/forældre 

 

 

Økonomien er på et fornuftigt 

niveau, med den kommentar, 

at medlemstilskuddet fra 

kommunen er stærkt 

forsinket i år. 

 

Der er fortsat Henrik Gøtze 

der trækker læsset med 

Caféen. Johanne der var 

startet, er stoppet igen da 

café åbning i weekender ikke 

harmonerede med hendes 

mange weekendture til 

Jylland 

 

Automatiseringen op mod 

DBU-systemer har overordnet 

været en succes, men dog 

ikke uden udfordringer. Det 

forventes at august 

opkrævningen vil køre endnu 

nemmere. 

 

De fleste mailadresser burde 

være opdateret. Og det er 

særligt vigtigt fordi DBU’s 

spillerpas indføres fra 

efterårsturneringens start, da 

man ikke kan spille uden 

forældre/spillernes accept, 

Jan  

8. Eventuelt Walid ønsker at afholde et 

Ramadan arrangement i 

klubben. Bestyrelsen synes 

det var en god ide og Walid 

går videre med ideen. 

Alle  

9. Nyt møde Jan finder mødedato i August 

og indkalder 

Alle  

 


